



MÉTRONOME
LE SON VRAI



2026

La quintessence de
l'audio numérique

*The quintessence of
digital audio*



100% Made in France

SOMMAIRE

SUMMARY

01	CLASSICA CLASSICA	L'intemporel au service de l'exception <i>Timeless in the service of excellence</i>	3
02	AQWO AQWO	La référence du numérique <i>The digital reference</i>	8
03	DIGITAL SHARING DIGITAL SHARING	L'authenticité audiophile version 2.0 <i>Audiophile authenticity in 2.0</i>	14

LE SON MÉTRONOME

MÉTRONOME ANALOG SOUND

AU COMMENCEMENT

Métronome Technologie a été créée en 1987 par des passionnés de musique et de hi-fi, à la recherche du son vrai.

Le but de la recherche de Métronome est et reste de faire des appareils hi-fi capables de restituer une émotion musicale au plus proche de la vérité.

IN THE BEGINNING

The company Métronome Technologie was founded in 1987 by music and hi-fi passionate, searching for real sound.

The goal of Métronome Research remains to design hi-fi devices able to reconstitute real life musical emotions.

CLASSICA

L'INTEMPOREL AU SERVICE DE L'EXCEPTION

TIMELESS IN THE SERVICE OF EXCELLENCE

Métronome vous présente quatre appareils d'exception, conçus pour insuffler du rythme à votre système hi-fi.

100 % développés et fabriqués dans nos ateliers, les modèles de la gamme Classica incarnent l'authenticité du Made in France et les performances audiophiles qui font la renommée de la marque ! Le design intemporel de Métronome se manifeste à travers cette gamme : un châssis en acier de 2 mm, une façade en aluminium massif de 10 mm, et une électronique qui, fidèle à sa réputation, restitue ce fameux son analogique.

Métronome presents four exceptional devices designed to bring rhythm to your hi-fi system.

100% developed and manufactured in our workshops, the models in the Classica range embody the authenticity of Made in France and the audiophile performance that has made the brand renowned!

Métronome's timeless design is evident in this range: a 2 mm steel chassis, a 10 mm solid aluminum front panel, and electronics true to its reputation, deliver that famous analog sound.



CLASSICA LE PLAYER

TRANSPORT CD / TRANSPORT CD + DAC CD TRANSPORT / DAC + CD TRANSPORT

La perfection à la portée de tous

Le Player 4 est le transport CD « top-loading » haut de gamme tant attendu par les audiophiles, alliant un design classique à une reproduction sonore exceptionnelle.

Le Player 4+, quant à lui, se présente comme le DAC et lecteur CD accessible à tous les passionnés de son, offrant une expérience d'écoute fabuleuse.

Et dans la nouveauté de la Gamme Classica, Le Player 4/4+ se distingue par une **option de streaming** particulièrement performante, intégrée directement dans son élégant boîtier.

Affordable perfection

Le Player 4 is the long-awaited high-end top-loading CD transport that audiophiles have been anticipating, combining classic design with exceptional sound reproduction.

Le Player 4+, on the other hand, is presented as an accessible DAC and CD player for all music enthusiasts, offering a fabulous listening experience.

*Featuring a new addition to the CLASSICA range, Le Player 4/4+ stands out with a particularly high-performance **streaming option**, seamlessly integrated into its elegant chassis.*



CLASSICA LE STREAMER

LE TOP DU LECTEUR RÉSEAU TOP OF LINE NETWORK PLAYER

Le meilleur du lecteur réseau

Le Streamer enrichit la gamme Classica pour les audiophiles en quête d'harmonie dans le design de leur système.

Compatible à la fois avec Le DAC 2 et Le Player 4, il s'adapte à tous les convertisseurs du marché.

Stable et parfaitement « plug-and-play », il devient le lien idéal vers vos musiques téléchargées et tous les services en ligne de qualité.

Le Streamer gère des fichiers en natif jusqu'à la résolution DSD 256 et est pré-équipé des principaux services de musique en ligne.



Dedicated network player

Le Streamer enhances the CLASSICA range for audiophiles seeking harmony in the design of their system.

Compatible with both Le DAC 2 and Le Player 4, it adapts to all converters on the market.

Stable and perfectly "plug-and-play," it becomes the ideal link to your downloaded music and all high-quality online services.

Le Streamer handles native files up to DSD 256 resolution and comes pre-equipped with the main online music services.

CLASSICA LE DAC 3

NOUVEAUTÉ 2026
2026 NEW

CONVERTISSEUR DSD CONVERTER

La haute résolution au bout des doigts

Le DAC 3 incarne une nouvelle étape dans l'évolution des appareils Métronome. Il conserve l'esthétique classique de la marque tout en repoussant les limites de ses performances, avec la lecture de fichiers PCM jusqu'à 384 kHz et DSD jusqu'à 1024 (DSD x16), pour un rendu vivant et naturel.

Cette génération se distingue par deux sortie I2S et le streaming intégré en option, ouvrant de nouvelles perspectives de connexion et d'écoute, dans la continuité de l'esprit d'innovation qui anime Métronome.

Hi-Res at your fingertips

Le DAC 3 represents a new milestone in the evolution of Métronome devices. It retains the brand's classic aesthetic while pushing the limits of its performance, supporting PCM file playback up to 384 kHz and DSD up to 1024 (DSD x 16), delivering a sound that is both lively and natural.

This generation stands out with two I2S outputs and optional integrated streaming, opening new possibilities for connection and listening while remaining true to Métronome's spirit of innovation.



CARACTERISTIQUES TECHNIQUES TECHNICAL SPECIFICATIONS

LE PLAYER 4 / 4+

CD Player : 44.1 kHz / 16 bits

Display : 480 x 128 - 3.9"

Services included (if streaming option)
DLNA/UPnP, Audirvana, Spotify Connect, Deezer, TIDAL Connect, Qobuz, vTuner

Network (if option)
PCM/DSD, Wi-Fi, Ethernet, USB (x2), MQA

Le Player 4 - Digital Outputs
S/P DIF, AES EBU, I²S



Le Player 4 + : D/A Conversion
ES9026PRO

Le Player 4 + : Analog Outputs
Unbalanced - RCA connectors
Balanced - XLR connectors

Le Player 4 + : Digital Inputs
S/P DIF, AES EBU, Toslink, USB



LE STREAMER

Network

1 x Port Ethernet 10 / 100 / 1000
Wi-Fi Dual Band (2,4 & 5 GHz)
Renderer MQA 44.1 to 384 kHz / 32 bits
1 x Port USB 2.0 (pour stockage externe)

Digital Outputs

S/P DIF, AES EBU, I²S

Services included

DLNA/UPnP, Audirvana, Spotify Connect, Roon Ready, Deezer, TIDAL Connect, Qobuz, vTuner



LE DAC 3

D/A Conversion

ES9026PRO

Analog Outputs

RCA connectors
XLR connectors

Digital Inputs

S/P DIF, AES EBU, Toslink, USB, I2S (x2)

Network (if option)

PCM/DSD, Wi-Fi, Ethernet, USB (x2), MQA

Services included (if streaming option)

DLNA/UPnP, Audirvana, Spotify Connect, Deezer, TIDAL Connect, Qobuz, vTuner

Display

480 x 128 - 3.9"



AQWO

LA RÉFÉRENCE NUMÉRIQUE THE DIGITAL REFERENCE

Le design des AQWO se distingue par son caractère unique, solide, imposant et emblématique, fidèle à l'âme de Métronome.

La face avant est façonnée dans un bloc d'aluminium de 20 mm, découpé dans la masse, intégrant un écran tactile généreusement dimensionné pour une lecture agréable à distance.

Le chargement des disques s'effectuera par le haut (top-loading), grâce à un tiroir muni d'un mécanisme invisible, conférant à l'ensemble une esthétique épurée, empreinte d'un grand classicisme.

The design of AQWO stands out with its unique, solid, and imposing character, harmoniously aligned with Métronome's soul.

The front panel is crafted from a 20 mm block of aluminum, cut from solid material, and features a generously sized touchscreen for enjoyable remote reading.

Disc loading is accomplished from the top (top-loading) through a drawer equipped with an invisible mechanism, giving the entire unit a sleek aesthetic imbued with timeless classicism.



AQWO

COMBINÉ DAC + SACD/CD + STREAMER HYBRID DAC + SACD/CD + STREAMER

L'essence pure de la lecture numérique, au sommet de l'excellence.

The pure essence of digital playback, at the pinnacle of excellence.

Après le succès retentissant de son aîné AQWO, Métronome a relevé le défi en 2023, transformant l'icône en chef-d'œuvre.

C'est ainsi qu'est né AQWO 2 : un design magnifié, une électronique revisitée et une alliance de nouvelles technologies, du châssis plus imposant aux processeurs de pointe et à l'écran sublime.

Plus qu'un lecteur, AQWO 2 est la quintessence du numérique universel, alliant CD, SACD, lecture réseau et streaming dans une expérience immersive, reflet d'une ambition sans limite.

After the resounding success of its predecessor AQWO, Métronome took on the challenge in 2023, transforming the icon into a masterpiece.

Thus was born AQWO 2: an elevated design, reimagined electronics, and a fusion of new technologies, from a more imposing chassis to advanced processors and a refined display.

More than just a player, AQWO 2 is the pinnacle of universal digital performance, combining CD, SACD, network playback, and streaming into an immersive experience, a reflection of limitless ambition.



Des performances sublimes par une alimentation séparée.

AQWO 2+ est né du souhait de nombreux utilisateurs audiophiles d'AQWO, soulignant avec raison que la séparation de l'alimentation libérerait une pureté sonore inégalée, écartant interférences mécaniques et électromagnétiques.

Inspiré par l'essence de la gamme AQWO 2, AQWO 2+ élève l'écoute vers un confort sonore inouï, que ce soit en lecture CD, SACD, streaming ou via le réseau et les plateformes.



COMBINÉ DAC + SACD/CD + STREAMER + ALIMENTATION SÉPARÉE HYBRID DAC + SACD/CD + STREAMER + SEPARATE POWER SUPPLY

Performance elevated by a separate power supply

AQWO 2+ was born from the wish of many audiophile users of AQWO, rightly noting that a separate power supply would unleash unmatched sonic pu-

rity, eliminating both mechanical and electromagnetic interference.

Inspired by the essence of the AQWO 2 line, AQWO 2+ takes listening to a new level of sonic comfort, whether in CD and SACD playback, streaming, or local network and platform use.



TRANSPORT SACD/CD + ALIMENTATION SÉPARÉE SACD/CD TRANSPORT + SEPARATE POWER SUPPLY



t|AQWO 2 upholds the art of high-end transport crafted by Métronome.

Unlike its illustrious predecessors, it masterfully handles the playback of both CDs and SACDs, offering the ability to adjust the resolution of tracks through up-sampling and down-sampling options.

With a fully reimagined electronics design, incorporating the most advanced components, it features a large 6.5-inch

color display, ensuring easy readability even from a distance.

Optionally, your t|AQWO 2 can rise to the level of a network player and a reference streamer.

To achieve exceptional reproduction quality, it will pair seamlessly with the c|AQWO 2 converter, developed in perfect synergy.

t|AQWO 2 perpétue l'art du transport haut de gamme signé Métronome.

À la différence de ses illustres prédécesseurs, il maîtrise aussi bien la lecture des CD que des SACD, et offre la possibilité d'ajuster la résolution des morceaux grâce aux options d'up-sampling et de down-sampling.

Avec une électronique entièrement repensée, intégrant les composants les plus performants, il s'accompagne d'un large écran couleur de 6,5 pouces, assurant une lecture aisée même à distance.

En option, votre t|AQWO 2 pourra s'élever au rang de lecteur réseau et en streamer de référence.

Pour atteindre une qualité de reproduction d'exception, il s'associera au convertisseur c|AQWO 2, développé en parfaite synergie.



c|AQWO

CONVERTISSEUR DIGITAL-ANALOGIQUE + ALIMENTATION SÉPARÉE DSD DIGITAL TO ANALOG CONVERTER + SEPARATE POWER SUPPLY

Nouvelle génération, nouvelles possibilités.

c|AQWO 2 se distingue par des évolutions encore plus marquées. À l'instar de son cousin, le Kalista Mantax, il intègre deux lignes de conversion, avec des processeurs AKM AK4499 d'un côté et ESS ES9039Pro de l'autre. Il conserve également la célèbre fonctionnalité Métronome, permettant de choisir entre une sortie transistor ou tube, qu'elle soit préconfigurée en usine ou fournie sous forme de kit pour une installation ultérieure. Une option de streaming s'ajoute également, faisant de c|AQWO 2 l'un des lecteurs réseau les plus performants.

New generation, new features

c|AQWO 2 comes with even more striking advancements. Like its cousin Kalista Mantax, it incorporates two conversion lines with AKM AK4499 processors on one side and ESS ES-9039Pro on the other. It also retains, *as an option*, Métronome's renowned feature allowing users to choose their output mode either transistor or tube, installed at the factory or provided as a kit for later installation. A *streaming option* is also available, making c|AQWO 2 one of the most high-performing network players.



CARACTERISTIQUES TECHNIQUES TECHNICAL SPECIFICATIONS

AQWO 2 / 2+	t AQWO 2	c AQWO 2
D/A Conversion ES9039MPRO Digital Inputs S/P DIF, AES EBU, Toslink, USB, Streaming Digital Outputs (resampling available) S/P DIF, AES EBU, I²S Analog Outputs RCA, XLR Services included DLNA/UPnP, Audirvana, Spotify Connect, Roon Ready (AQWO 2), Deezer, TIDAL Connect, Qobuz, vTuner Network 1 x Port Ethernet 10 / 100 / 1000 Wi-Fi Dual Band (2,4 & 5 GHz) Renderer MQA 44.1 to 384 kHz / 32 bits Touch screen 1024 x 600 - 7" Separate Power supply (AQWO 2+) Toroidal transformers with independent regulation lines	Player CD / SACD Digital Outputs (resampling available) S/P DIF, AES EBU, I²S Network (if option) 1 x Port Ethernet 10 / 100 / 1000 Wi-Fi Dual Band (2,4 & 5 GHz) Renderer MQA 44.1 to 384 kHz / 32 bits 1 x Port USB 2.0 (for external storage) Services included (if streaming option) DLNA/UPnP, Audirvana, Spotify Connect, Deezer, TIDAL Connect, Qobuz, vTuner Touch screen 1024 x 600 - 7" Separate Power supply Toroidal transformers with independent regulation lines	D/A Conversion ES9039MPRO / AK4499EX Digital Input S/P DIF, AES EBU, Toslink, I²S, USB Analog Outputs Unbalanced – RCA connectors Balanced – XLR connectors Network (if option) 1 x Port Ethernet 10 / 100 / 1000 Wi-Fi Dual Band (2,4 & 5 GHz) Renderer MQA 44.1 to 384 kHz / 32 bits 1 x Port USB 2.0 (for external storage) Services included (if streaming option) DLNA/UPnP, Audirvana, Spotify Connect, Deezer, TIDAL Connect, Qobuz, vTuner Touch screen 1024 x 600 - 7" Separate Power supply torformers with independent regulation lines Option : Analog tube output

DIGITAL SHARING

L'AUTHENTICITÉ AUDIOPHILE VERSION 2.0
AUDIOPHILE AUTHENTICITY IN 2.0 VERSION

La gamme DS, pour « Digital Sharing », s'adresse aux audiophiles en quête d'une expérience sonore d'exception sans les tourments de l'informatique. Grâce à une technologie de streaming « plug-and-play », plongez dans l'univers de vos fichiers musicaux sur votre réseau local. Connectez-vous en un clin d'œil à vos abonnements Qobuz, Tidal, Spotify ou Deezer, ainsi qu'aux webradios, et laissez chaque note vous transporter dans un voyage musical en toute simplicité.

The DS range, for "Digital Sharing," is designed for audiophiles seeking an exceptional sound experience without the pitfalls of technology. With plug-and-play streaming system, immerse yourself in the world of your music files on your local network. Connect effortlessly to your Qobuz, Tidal, Spotify, or Deezer subscriptions, as well as to web radio, and let each note take you on a musical journey easily.



DIGITAL SHARING DSAS



DSAS - LE SERVEUR MUSICAL
DSAS- THE MUSIC SERVER



Dernier né de la gamme Digital Sharing, il offre une solution hardware et logicielle complète pour gérer toute sa musique locale et en streaming dans un seul appareil. Dans son châssis compact, il permet le stockage en SSD de 2 TB de musique, extensible à 4 TB. DSAS intègre nativement Audirvāna Studio qui fonctionne sur un processeur de 4Go de RAM sous Linux.

The latest addition to the Digital Sharing series offers complete hardware and software solutions for managing all your local and streaming music on a single device. In its compact chassis, it allows storage of 2 TB of music, expandable to 4 TB. DSAS natively integrates Audirvāna Studio, which runs on a 4GB RAM processor running Linux.



DIGITAL SHARING DST

TRANSPORT CD CD TRANSPORT

DST, pur transport CD et dernier né de la gamme Digital Sharing vient compléter DSC mini et DSS 2 offrant ainsi une solution compacte pour une restitution sonore des plus remarquables à un prix accessible.

Développé avec le savoir-faire de Métronome, DST extrait chaque détail de vos CD avec une précision absolue, garantissant une lecture optimale et une transmission fidèle du signal numérique. Associé aux autres éléments de la gamme, il sublime votre expérience musicale et vous ouvre les portes d'un son haute définition, sans compromis.

DST, a pure CD transport and the latest addition to the Digital Sharing range, completes DSC mini and DSS 2, offering a compact solution for truly outstanding sound reproduction at an accessible price.

Developed with Métronome's expertise, DST extracts every detail from your CDs with absolute precision, ensuring optimal playback and faithful transmission of the digital signal. Combined with other elements of the range, it enhances your musical experience and opens the door to uncompromising high-definition sound.



DIGITAL SHARING DSC mini

PETIT BOÎTIER - GRAND CONVERTISSEUR SMALL BOX - BIG CONVERTER

Le DAC à appairer au DSS 2 pour une alchimie parfaite.

Évolution majeure dans la Gamme DS (Digital Sharing pour «partage digital»), une série d'appareils de petit format est sur le point de voir le jour. Après le lancement du lecteur réseau DSS, dont la seconde génération enchante les mélomanes depuis 2022, Métronome dévoile DSC mini, un convertisseur conçu pour s'unir en toute harmonie au DSS 2.

Compact mais doté de performances à la hauteur des plus grands !

Recevant le signal natif I²S en provenance du DSS 2, DSC mini se révèle être le compagnon parfait, transcendant la conversion des fichiers musicaux de tous formats, jusqu'au DSD256, et dévoilant chaque nuance avec une clarté exceptionnelle.



The DAC to pair with the DSS 2 for perfect synergy.

In a major evolution of the DS Range (Digital Sharing), a series of compact devices is about to be unveiled. Following the launch of DSS network player, whose second generation has been delighting music lovers since 2022, Métronome presents DSC mini, a converter designed to unite harmoniously with DSS 2.

Compact but with performance on par with the finest!

Receiving the native I²S signal from DSS 2, DSC mini proves to be the perfect companion, transcending the conversion of music files in all formats, up to DSD256, and revealing every nuance with exceptional clarity.

DIGITAL SHARING DSS

LECTEUR RÉSEAU ET STREAMER NETWORK PLAYER AND STREAMER

DSS 2, lecteur réseau autonome de Métronome, se révèle être un vrai trésor musical. Fonctionnant tel un transport dédié à la pureté du son, il se connecte directement à votre convertisseur numérique-analogique pour vous offrir une expérience sonore unique. Grâce à sa robustesse, son endurance et son design élégant inspiré de la gamme DS, mais en format réduit, il saura se faire presque invisible et s'intégrer harmonieusement à votre système.

DSS 2, Métronome's standalone network player, proves to be a true musical treasure. Operating as a dedicated transport for sound purity, it connects directly to your digital-to-analog converter to provide you with a unique listening experience. Thanks to its robustness, endurance, and elegant design inspired by the DS range, in a smaller format, it can become almost invisible and seamlessly integrate into your system.



CARACTÉRISTIQUES TECHNIQUES TECHNICAL SPECIFICATIONS

DSAS	DST	DSC mini	DSS 2
Internal storage : 2 TB SSD 1 x SSD extension slot External storage : USB 3.0 for connecting a removable disk or USB flashdrive Digital Outputs USB (DAC) Ethernet / WiFi Chromecast Features Audirvāna HD streaming, Qobuz, Tidal, HRA, Presto Music, Internet Radio, Online metadata retrieval, Mixed playlists and favorites, Folder View High-quality upsampling up to DSD256, 10-band parametric EQ, Audio Scan, Convolution, Crossfeed, Balance	CD Player : 44.1 kHz / 16 bits Digital Outputs S/P DIF, AES EBU, I²S Voltage 110-120 / 240 VAC 50/60 HZ 100 VAC - 50/60 Hz Display 480 x 128 - 3.9"	D/A Conversion ES9026PRO Digital Inputs S/P DIF, AES EBU, Toslink, I²S, USB Analog Outputs Unbalanced - RCA connectors Balanced - XLR connectors Voltage 110-120 / 240 VAC 50/60 HZ 100 VAC - 50/60 Hz Display 320 x 240 - 3.5"	Digital Outputs HDMI, S/P DIF, AES EBU Network 1 x Port Ethernet 10 / 100 / 1000 Wi-Fi Dual Band (2,4 & 5 GHz) Renderer MQA 44.1 to 384 kHz / 32 bits 1 x Port USB 2.0 (for external storage) Services included DLNA/UPnP, Audirvana, Spotify Connect, Roon Ready, Deezer, TIDAL Connect, Qobuz, vTuner Voltage 110-120 / 240 VAC - 50/60 HZ 100 VAC - 50/60 Hz

A close-up photograph of a metallic, brushed-silver surface. The surface has a diagonal brushed texture. In the background, the Metronome logo and the word 'MÉTRONOME' are engraved or printed on the surface. In the foreground, a small, circular, metallic button or sensor is visible. The lighting creates soft highlights and shadows, emphasizing the texture and form.

VIVEZ UNE EXPERIENCE SONORE UNIQUE
LIVE A UNIQUE SENSORY EXPERIENCE

METRONOME TECHNOLOGIE SAS
ZA Guarrigue Longue - 166 rue du Castellet
81600 MONTANS - FRANCE

www.metronome.audio
@metronometechnologie
info@metronome.audio
+33(0)5 34 26 11 33